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ULUSLARARASI AKADEMILER BIRLI~ININ 
MÜNIH TOPLANTISI 

TÜRK TAR ~H KURUMU BA~KANL~~~NA 

Merkezi Belçika'da Brüksel'de bulunan ve bu y~l 15-21 Haziran 1975 tarihle-
rinde Federal Almanya'da Munih'te toplanan Uluslararas~~ Akademiler Birli~i'nin 
(Union Academique Internationale) 49. toplant~s~na Türk Tarih Kurumu dele-
gesi olarak kat~lmak üzere 14 Haziran 1975 tarihinde Münih'e hareket ettim ve 
22 Haziran 1975'te Ankara'ya döndüm. 

Ev sahibi Bavyera Akademisi Ba~kan~~ Prof. Hans Raupach taraf~ndan 15 Ha-
ziran 1975 günü delegeler onuruna verilen kabul resmine kat~ld~m. 

16 Haziran 1975 Pazartesi günü y~ll~k toplant~~ ba~kan Prof. Turner taraf~ndan 
aç~ld~. Toplant~ya 27 ülkenin akademileri delege göndermek suretiyle kat~ld~lar. 
Baz~~ ülkeler birden fazla delege ile temsil edilmi~ler ve ayr~ca komisyon çal~~ma-
lar~na kat~lmak üzere uzmanlar da gondermi~lerdir. Ayr~ca UNESCO ve CHIPSH 
delege göndermek suretiyle çal~~malara kat~lm~~~ ve baz~~ ülkeler de gözlemciler 
göndermi~lerdir. 

Ba~kan y~ll~k toplant~ya ilk kez kat~lan delegeleri ismen selamlad~. Vefat etmi~~ 
olan delegelerin an~s~na sayg~~ duru~una davet etti. 

Yoklama yap~ld~ktan sonra üzerinde çal~~~lan projeler hakk~nda genel bilgi 
verdi ve projelerin tahakkukunda çekilen maddi güçlüklerden bahsetti. Kendisine 
cevap veren Bay D'Ormesson geni~leme gere~ini savundu. 

Bundan sonra komisyonlara üye seçimine geçildi ve komisyonlar yeni üyelerle 
takviye edildi. Tabula Imperii Romani ve Dictionnaires Assyriens komisyonlar~na 
asil üye seçildim. Birbirleriyle ayn~~ saatlerde toplanmayan di~er bir çok komis-
yonlar~n çal~~malar~na da kat~ld~m. 

Tabula Imperii Romani komisyonunda Bat~~ ve Orta Avrupa bölgelerine ait 
çal~~malar~n geli~mi~~ olmas~~ memnunluk yaratt~. ~stanbul paftas~~ ile ilgili çal~~ma-
lar~n henüz ba~layamamas~mn nedenleri üzerinde yapt~~~m aç~klamalar anlay~~la 
kar~~land~. Raportörlük görevini yüklenmi~~ olan M.r. Ward-Perkins Konya ve An-
kara paftas~mn hemen hemen bask~ya haz~r oldu~unu ve Türk Tarih Kurumu'nun 
bu paftay~~ basmay~~ kabul etmesinin büyük memnunlukla kar~~land~~~n~~ bildirdi. 

~stanbul ve Trakya paftas~n~n haz~rlanmas~na Prof. A. Erzen taraf~ndan ~im-
diki ko~ullar alt~nda olanak bulunamad~~~~ takdirde ba~ka yollar aranmas~~ gerek-
ti~ini söyledi. Kendisinin bu maksatla önümüzddeki sonbaharda meseleyi konu~-
mak üzere Türkiye'ye gelmek istedi~ini, ~stanbul ve Trakya bölgesi ile ilgili olarak 
ingilizlerin eskiden yap~lm~~~ baz~~ çal~~malar~n~n mevcut oldu~unu, arazide yap~l-
mas~~ gereken çal~~malarla bunlar~n takviye edilmesi gerekti~ini, ~stanbul Müze-
lerinden Bay Nezih F~rath ve Bayan Nu~in Asgari taraf~ndan bil çal~~malar~n yürü-
tülebilece~ini ve paftan~n tamamlanabilece~ini ifade etti. 
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Dictionnaires Assyriens komisyonunda Chicago Cniversitesi Oriental Insti-
tute ad~na Bayan Erica Reiner'in haz~rlad~~~~ rapor ile bir Italyan heyetinin haz~r-
lad~~~~ rapor müzakere edildi. Büyük bir k~sm~~ bas~lm~~~ olan Chicago Sözlü~üntin 
durumu büyük memnunluk yaratt~. Italyan heyetinin yapt~~~~ çal~~malar da ilgi 
ile izlendi. 

18 Haziran Çar~amba günü saat I8'de Bavyera Akademisindeki Thesaurus 
Linguae Latinae çal~~malar~~ ile ilgili büyük koleksiyon ziyaret edildi. 1893 y~l~nda 

E. Wolflin ve Th. Mommsen gibi bilim adamlar~n~n giri~imleri sonucu haz~rlan-
mas~na ba~lanan bu dil hazineleri 9 milyon fi~i ihtiva etmekte ve 2 2 ki~ilik yerli 
ve yabanc~~ bilim adam~~ taraf~ndan toplanmakta ve yay~na haz~rlanmaktad~r. 1900 
y~l~nda yay~m~na ba~lanan bu sözlük çal~~malar~n~n yar~s~~ tamamlanm~~t~r. 

19 Haziran 1975 Per~embe ak~am~~ Bavyera Hükümeti Ba~bakan~~ Bay Goppel 
taraf~ndan Bavyera krallarm~n Münih'teki saray~n~n muhte~em kabul salonlar~n-
dan birinde Uluslararas~~ Akademiler Birli~i üyeleri onuruna parlak bir kabul resmi 
düzenlendi. Bavyera Ba~bakan~~ ile Ba~kan aras~nda nutuklar teati edildi. 

20 Haziran 1975 Cuma günü otobüslerle Ammersee gölüne gidildi ve bu gölde 
bir vapur gezintisi yap~ld~. Bu gezide barok tarz~ndaki Andex ve Dissen kiliseleri 

ziyaret edildi. Bu gezide de Bavyera Akademisinin konu~u idik. Andex kilise ve 
manast~r~mn me~hur lokantas~nda bir yemek verildi. Yemekte Ba~kan Prof. Raupach 
ile dostum ve yak~n meslekda~~m Bavyera Akademisi üyelerinden Prof. Petschow 
ve han~mlar~~ ile birlikte ayn~~ masada oturduk ve fikir teatisinde bulunduk. 

2 1 Haziran Cumartesi günü Genel Kurulun kapan~~~ toplant~s~~ yap~ld~. Bu 
toplant~da Union Acad6nique Internationale'~n geni~letilmesi konusunda üye 
ülkelere Questionnaire'ler gönderilmek suretiyle fikirlerinin al~nmas~na, bütçenin 
art~r~lmas~~ için özel fon'un kullan~lmas~na, üyelik aidat~n~n 4.5.000 Belçika frang~ na 
ç~kar~lmas~na, çe~itli projeler için bask~~ yard~m~~ yap~lmas~na, UNESCO ile ili~ki-
lerin s~kla~t~r~lmas~na, Gana Akademisi'nin üyeli~e kabulüne karar verildi. Yönetim 

Kurulu görevini yapan buro'ya yeni üyeler seçildi. Gelecek toplant~n~n 13-19 Ha-
ziran 1976 tarihlerinde Brüksel'de yap~lmas~~ karara ba~land~. Komisyonlarda ka-
bul edilen raporlar gözden geçirildi ve ufak tefek de~i~ikliklerle onayland~. 

Union Aca&mique Internationale'in çal~~malar~na kat~lan üyelerin listesi 
ile çal~~ma program~, bütçe tasar~s~, sunulan raporlar ve toplant~~ tutanaklar~~ ili~ik 
olarak sunulmu~tur. 

Sayg~lar~mla, 

SEDAT ALP 


